
 

 

  

Bestyrelsesmøde mandag d. 16. december 2024 kl. 19:00 i Tisvilde Bio  
Tilstede: Ole Damsbo; Peter Petersen; Tine Miehe-Renard Kristensen; Leif Tuxen; Frederik 
Buchvald og Jacob Trock. 
Telefon: Catharina Rosendahl 
 
1. Valg af ordstyrer og referent  

Jacob Trock og Frederik Buchvald 

 

2. Godkendelse af dagsorden & referat  

Godkendt 

 

3. Økonomi - (Peter) 

Status for økonomi præsenteret og svarer nogenlunde til beholdning og bankindeståender som 
sidste år. Bistroens konkurs har dog indtil videre givet ekstra omkostninger og færre indtægter.  

 Biografens økonomi er imidlertid så konsolideret, at bestyrelsen er trygge ved, at konsekven-
serne af bistroens konkurs kan håndteres. 

 

 4. Bistroen (Ole / Peter) Status  

 Lejeaftalen med ”Tiggermunken” på Bistroen er ophørt grundet konkurs og en kurator for kon-
kursboet er derfor udpeget. Biografen har hyret en advokat til at repræsentere sig i oprydnings-
arbejdet efter konkursen. Den tidligere forpagter Anders Buhl har ret til at genindtræde i lejeaf-
talen - på veldefinerede betingelser. Der er ikke endelig afklaring på foreliggende tidspunkt. (eks-
tra note: Anders Buhl har pr 20/12-24 ikke ønsket at genindtræde, hermed går bistroen tilbage 
til Tyrs væld, indbo er dog ikke afklaret endnu). 

 5. 

 Programplanlægning (Tine)  
 Det indskærpes for alle, at det sikres at der er ledigt i intra- google kalender inden der bookes 

”udenom vanlige film” – men ved uklarhed ikke holdes tilbage med at man også mundtlig for af-
tale om detaljer og tidspunkter ved behov og uklarheder.  

  
 6. 

Kulturfoyer (Leif)  
Der er flere planlagte og mulige arrangementer i støbeskeen for det kommende år. Der vil i det 
nye år være fokus på mulige støtteordninger som kan søges. 
Nytårskur 11 januar 2025.kl 15 er allerede planlagt. Billetpris holdes på 175 kr. – samme som sid-
ste år. Leif Tuxen deltaget i 3 dages teaterfestival i Odense og der er flere oplagte bud på forestil-
linger, som vil kunne rummes i Tisvilde Bio. Desuden tænkes muligheder for danseforestillinger, 
visefestival i samarbejde med Højskolen samt kammermusik.  
Der diskuteres muligheden for at ”åbne” filmklubbens arrangementer for et større publikum – 
herunder f.eks. det kommende tema ”Filmens historie” – da der er planlagte inviterede oplægs-
holdere som oplagt kunne præsentere for større gruppe. 
 
7. 



 

 Side 2  

Bookinggruppen: Filmtræf i Fields, Filmaften med Charlotte Sieling 
Tine og Catharina være til filmtræf – med vekslende kvalitet af de præsenterede film. Bør tilstræ-
bes at man deltager 2 personer i disse træf, da der giver mulighed for at se flere film og derfor 
bedre grundlag for udvælgelse. Diskuteres mulighed for eventuel særarrangement omkring See-
bach film i marts måned 2025.  
Stor succes med eventet hvor instruktør Charlotte Sieling besøgte biografen i forbindelse med 
”Vejen Hjem”.  
 
8. 
Cinematekets klassikere i 2025  
Ingen succes i det første forsøgs år 2024 – gentages ikke i kommende år. 
Diskuteres mulighed for andre kilder til film – som ikke lige ligger på streaming tjenester – herun-
der ex. ”Criterion.com”. Blev ikke taget endelige beslutninger endnu.  
 
9. 
Evaluere sidste års frivilligfest. (Tine)  
Planlægges til mandag 17 februar. Catharina er tovholder. Mad forsøges leveret fra Kildegaard 
som sidste år. 
 
10. 
Foyeren i bio: små borde, sofabord, lys (Tine)  
Leif rykker for sofabord. Snak om maling/ændring af cafe borde. Afventer nye sofabord inden 
endelig beslutning. 
 
11. 
Bæredygtigt og økologisk (Tine) 
God ide – men nok ikke gennemførligt på alle fronter.  
 
12. 
Løsblad papir (Tine)  
Vi forsøger at nedskalere til 500 kopier. Ofte en del i overskud. 
 
13 
Samme musik i foyeren som inde i bio. (Tine)  
Leif skaffer nye CD med lounge musik. Ryddes generelt op CD. Forsøges løsning hvor samme mu-
sik spilles begge steder. 
 
14 
Fornyelse af scenelys, dæmpere mm. (Leif)  
Enighed om tilbud på nyt samlet ”scene lys” som er rimeligt fremtidssikret. Leif indhenter tilbud i 
samråd med professionel lys-mester. 
 
15 
Bagtæppe, designet af Rikke Hagen, som tidliges drøftet. (Leif)  



 

 Side 3  

Leif spørger Rikke Hagen om hun vil designe. Der ønskes som udgangspunkt ikke at bruges store 
summer på projektet. 
 
16 
Ny vicevært (Leif / Jacob)  
Pål vil i fremtiden indgå som ny medhjælp. Første kald stadig til Jørgen Madsen. 
 
17 
Fremtidssikring og nye kræfter i bestyrelsen, rekruttering fra filmbranchen.  
Diskuteres løbende behov for friske kræfter indenfor filmbranchen til vil kunne berige bestyrel-
sen og flere har været nævnt, men ikke besluttet noget på nuværende tidspunkt. 
 
18 
Generalforsamling: 28 maj 2025 kl. 18 
 
Evt.:  
Besluttes at Margit og andre frit kan organisere og indkøbe basisvarer (kuverter, blokke, blyan-
ter, tape osv.) til ”under disken” efter behov. 
Pål kan indkøbe og supplere til ”basis værktøjskasse” efter behov. 
 


